
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 13. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 429

Vil ministeren opgøre, hvor mange flere penge der totalt set såvel som fordelt på hver en-

kelt af de frie grundskoler, ville have været (hvert enkelt år fremadrettet), såfremt midler-

ne til ”generelt løft af folkeskolen” havde indgået i nettodriftsudgifterne og dermed i bereg-

ningsgrundlaget for privat- og friskolernes statstilskud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. august 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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